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نصر اصفهانی:

رستمیان بهترین نتیجه ممکن را برای ما در المپیک رقم زد
سرمربی تیم ملی تپانچه گفت: دهمی المپیک نتیجه خیلی خوبی برای رستمیان بود و از عملکردش رضایت دارم.

به گزارش سایت خبری پرسون، محسن نصر اصفهانی سرمربی تیم ملی تیراندازی با تپانچه بعد از دهمی رستمیان، گفت: هانیه خیلی قشنگ کار کرد،
بهترین نتیجه ممکن را برای ما در المپیک رقم زد. آن هم در مسابقهای که سطحش واقعا بالا بود و او با اختلاف خیلی کم از فینال جا ماند.

او ادامه داد: ما انتظار نداشتیم به این خوبی ظاهر شود، اما دستش درد نکند، دهمی المپیک برای اولین بار در تپانچه بانوان، کار بزرگی است.

سرمربی تیم ملی تیراندازی تپانچه همچنین گفت: سهمیه تپانچه زنان برای المپیک بعدی بیشتر میشود و نه تنها امیدوارم به فینالیست شدن هانیه در
المپیک ۲۰۲۴ پاریس هستیم بلکه شک نکنید، زنان تپانچه دو سهمیه میگیرند.

نصر اصفهانی در مورد امکانات ملی پوشان تپانچه تاکید کرد: خدا را شکر ما امکانات خیلی خوبی داریم، حتی در حد بهترین های دنیا است. نمایندگان
ما هم با مدال طلا و دهمی المپیک عملکرد خیلی خوبی داشتند.
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